
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1678
Hvilke handlinger agter ministeren at foretage, så udskiftningen af skinnerne på Østba
nen i Region Sjælland ikke bliver yderligere forsinket af nye miljøundersøgelser, idet 
der er bred politisk opbakning til projektet både i Faxe, Stevns og Køge kommuner, i 
regionsrådet i Region Sjælland samt i Folketinget, der som bekendt inden sommeren 
2021 aftalte, at der skal findes en finansieringsmodel for projektet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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